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Protokół - projekt 

z XI sesji Rady Gminy Pawłowice  

z dnia 25 marca 2025 r.  

XI sesja Rady Gminy Pawłowice odbyła się w formie stacjonarnej w sali narad Urzędu 

Gminy Pawłowice. Obrady rozpoczęto o godz. 15.00. Obrady prowadziła Przewodnicząca 

Rady Gminy Pawłowice Bogusława Pietrek. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Ad. 1.  

Otwieram jedenastą sesję Rady Gminy Pawłowice. Informuję, że sesja jest 

transmitowana online oraz nagrywana. Zwracam uwagę, aby podczas sesji nie ujawniać 

danych osobowych. Administratorem danych osobowych utrwalanych na nagraniach jest 

Wójt Gminy Pawłowice. Dane osobowe przetwarzane są w celu transmisji i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk sesji na podstawie artykułu 20 ust. 1b 

ustawy  

o samorządzie gminnym oraz artykułu 18 ust. 3 ustawy o dostępie do informacji 

publicznej. Więcej informacji na temat zasad przetwarzania danych osobowych można 

znaleźć  

na stronie BIP gminy Pawłowice. Witam wszystkich radnych, którzy uczestniczą w sesji. 

Witam Panią Wójt, Zastępcę Wójta, kierowników referatów i jednostek organizacyjnych. 

Witam sołtysów, radnych powiatowych. Witam wszystkich gości, którzy uczestniczą  

w dzisiejszej sesji oraz mieszkańców, którzy obserwują obrady poprzez transmisję. 

Proszę teraz radnych o potwierdzenie obecności na tabletach. Stwierdzam, że w obradach 

uczestniczy 14 radnych. Jeden z radnych usprawiedliwił swoją nieobecność.  

Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu 

Ad. 2 

Przedstawię Państwu teraz porządek obrad dzisiejszej sesji.  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z X sesji z dnia 25 lutego 2025 r. 

4. Przedstawienie wykazu pism, jakie wpłynęły do Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja o działalności Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja o pracach komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Pawłowice na lata 2025-2028. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/68/2024 Rady Gminy Pawłowice  

z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na rok 

2025. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu  

na  przebudowę skrzyżowania dróg powiatowych ul. Orlej, Zwycięstwa i Ligonia 

w Krzyżowicach na skrzyżowaniu typu rondo. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu  

na  remont drogi powiatowej ul. Z. Nałkowskiej w Golasowicach. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu  

na  rozbudowę drogi powiatowej ul. Kraszewskiego w Golasowicach w zakresie 

budowy drogi dla rowerów. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VII/54/2024 z dnia 26 listopada 

2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu na 

budowę chodnika w ciągu ul. Orlej oraz na skrzyżowaniu z ul. Ligonia 

w Krzyżowicach". 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr. VII/55/2024 z dnia 26 listopada 

2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu na 

przebudowę drogi powiatowej ul. Zjednoczenia (od ul. Wodzisławskiej do ul. 

Przemysłowej) w Pawłowicach. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego 

Wodociągi Pawłowice z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego 

Gminnego Ośrodka Sportu w Pawłowicach z obowiązku wpłaty nadwyżki środków 

obrotowych do budżetu Gminy Pawłowice. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  treści Uchwały nr X/85/2025 Rady Gminy 

Pawłowice z dnia 25 lutego 2025 roku /Fundusz Wsparcia Policji/. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla policji 

/doposażenie techniczne Komisariatu Policji w Pawłowicach/. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej 

dla Miasta Bielska-Białej na dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania 

Problemom Alkoholowym w Bielsku - Białej. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” Gminy Pawłowice na rok 2025. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 99% bonifikaty od opłat 

rocznych z tytułu trwałego zarządu. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych 

w Pielgrzymowicach. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pawłowice w 2025 roku. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

z Państwowym Gospodarstwem Wodnym Wody Polskie. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Pawłowice. 

25. Informacje Wójta i Przewodniczącej Rady. 

26. Wolne głosy i wnioski. 

27. Zakończenie obrad.  

Czy ktoś z Państwa ma uwagi bądź poprawki do porządku obrad? Nie widzę, wobec tego 

porządek obrad uważam że przyjęty.  

Ad. 3 

W punkcie trzecim mamy przyjęcie protokołu z dziesiątej sesji z dnia 25 lutego 2025 

roku. Projekt protokołu radni mają udostępniony na tabletach, jest udostępniony w BIP. 

Nie wpłynęły żadne poprawki w związku z czym protokół uważam za przyjęty.  

Ad. 4 

Proszę teraz Wiceprzewodniczącego Pana Damiana Hermana o odczytanie wykazu pism 

jakie wpłynęły do Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

WICEPRZEWODNICZĄCY RADY DAMIAN HERMAN 

Wykaz pism, jakie wpłynęły do Rady Gminy w okresie międzysesyjnym od 25 lutego 

2025 do 24 marca 2025. 1) Uchwała zgromadzenia Międzygminnego Związku 

Komunikacyjnego z dnia 13 lutego 2025 w sprawie zmiany statutu Międzygminnego 

Związku Komunikacyjnego z siedzibą w Jastrzębiu-Zdroju 2) Uchwały Rady Powiatu 
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Będzińskiego, Rady Gminy Mszana i Rady Gminy Zbrosławice w sprawie sprzeciwu wobec 

planów przedwczesnego zamknięcia elektrowni Rybnik 3) Propozycja Rady Sołeckiej 

Golasowic, nazwy drogi bocznej od dróg gminnych ulicy Reja i ulicy Łąkowej w 

Golasowicach  

4) Skarga na Wójta Gminy Pawłowice dotycząca wykonanych przez gminę prac 

drogowych wokół nieruchomości przy ulicy Zebrzydowickiej w Pielgrzymowicach 5) 

Wniosek o zgodę na zmianę w procedowanym planie ogólnym dla gminy Pawłowice 

działek z rolnej  

na przemysłową 6) Zaproszenie na prezentację nowego obiektu sportowego szatni  

w Warszowicach 7) Zaproszenie do wspólnego opracowywania Strategii rozwoju gminy 

Pawłowice na lata 2026-2032. Dziękuję. 

Ad. 5 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Proszę Panią Wójt o informację z działalności międzysesyjnej.  

WÓJT GMINY PAWŁOWICE JOANNA ŚMIEJA 

Dzień dobry Państwu. Przedstawię sprawozdanie z działalności Urzędu Gminy oraz 

gminnych jednostek organizacyjnych za okres międzysesyjny, to jest od 25 lutego do 

dnia dzisiejszego 25 marca. Wykonanie budżetu na dzień 28 luty kształtuje się 

następująco, dochody zostały osiągnięte w wysokości 45 600 000 zł, co stanowi 26,27%. 

Wydatki zrealizowano w kwocie 23 963 000 zł, co stanowi 12,7% zakładanego planu. 

Zadłużenie gminy na dzień 21 lutego wynosi 621 007,50 zł. i jest to pożyczka zaciągnięta  

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. W Referacie 

Gospodarki Przestrzennej Geodezji i Mienia w okresie międzysesyjnym przygotowano 

szereg zadań, ale z tych najważniejszych: trwają prace związane z przygotowaniem 

umowy najmu nieruchomości, zabudowanej nowym budynkiem Domu Ludowego w 

Krzyżowicach przed ogłoszeniem postępowania na najem tej nieruchomości. Sporządzono 

również informacje o stanie mienia gminy według stanu na 31 grudnia ubiegłego roku 

oraz sporządzono wstępny projekt planu ogólnego oraz ocenę oddziaływania planu 

ogólnego  

na środowisko. W najbliższym czasie projekt planu wraz z oceną oddziaływania  

na środowisko zostaną przesłane do organów i instytucji w celu dokonania opiniowania  

i uzgodnień. Jest również bardzo dużo zadań ogłoszonych w przetargach publicznych  

czy też otwartych ofert. Szczegóły są zawarte w sprawozdaniu przesłanym Państwu 

radnym oraz będą zamieszczone w moim sprawozdaniu pod dzisiejszą sesją. W Referacie 

Infrastruktury Komunalnej w zakresie oświetlenia drogowego trwają prace projektowe  

na wykonanie projektów oświetlenia ulicznego ulicy Rybackiej w Pawłowicach, ulicy 

Zgodnej na Pniówku. Prace projektowe, jak również wykonanie oświetlenia planowane 

jest do realizacji w tym roku w ramach funduszu sołeckiego. Trwają również 

przygotowania  

do podpisania umowy na wykonanie oświetlenia drogowego ulicy Długiej w Golasowicach  

i ulicy Stromej w Pielgrzymowicach i trwają prace projektowe na wykonanie projektów 

oświetlenia ulicy Wyspiańskiego w Golasowicach, nad Młynką w Warszowicach, ulica 

Boczna do ulicy Jastrzębskiej i ulicy Brzozowej w Pielgrzymowicach. W zakresie 

utrzymania dróg przygotowujemy się do pozimowego porządkowania dróg i chodników. 

Wybrany został również wykonawca na remonty cząstkowe nawierzchni asfaltowych dróg 

gminnych. Prace rozpoczną się na początku miesiąca kwietnia. Podpisano również umowę 

na remont oznakowania pionowego i poziomego w sołectwie Pielgrzymowice z terminem 

wykonania do końca czerwca bieżącego roku. Trwa również sprawdzanie ofert w 

postępowaniu  

na letnie utrzymanie czystości dróg gminnych. Dla dróg powiatowych, z uwagi na zbyt 

niskie środki finansowe zabezpieczone w budżecie, postępowanie zostanie powtórzone. 

Podpisano również umowę na elektroniczną ewidencję dróg gminnych i mostów  

oraz na wykonanie pomiarów natężenia ruchu na przejazdach kolejowych w ciągu dróg 

gminnych. Jako zarządca mamy obowiązek do robienia takich pomiarów. One powinny 

być wykonywane raz na 5 lat. Trwają oczywiście wiosenne objazdy dróg z 

Przewodniczącymi Rad Sołeckich i praktycznie one są już na ukończeniu. Potem będą 
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wytypowane drogi do ułożenia nakładek. W zakresie inwestycji drogowych zadania 

projektowe Przebudowa odwodnienia ulicy Generała Sikorskiego w Pielgrzymowicach na 

odcinku pomiędzy posesjami nr 20a a nr 28. Trwa postępowanie przetargowe w celu 

wyboru najkorzystniejszej oferty. Planujemy, że do końca marca zostanie wybrany 

wykonawca  

i będziemy podpisywać potem umowę na początku miesiąca kwietnia i podobnie  

z przebudową ulicy Żytniej w Jarząbkowicach. W zakresie zadań budowlanych trwa 

rozbudowa ulicy Pieczarkowej oraz budowa drugiej gminy równoległej do ulicy Polnej  

w Pawłowicach. Trwa przebudowa ulicy Jasnej w Pielgrzymowicach, a w zakresie 

współpracy z innymi zarządcami dróg na terenie gminy, trwa projektowanie dokumentacji 

koncepcji przebudowy drogi powiatowej ulicy Zjednoczenia od ulicy Wodzisławskiej do 

ulicy Przemysłowej w Pawłowicach i tutaj mieliśmy ustalone na zebraniu wiejskim, że w 

czwartek odbędzie się spotkanie z mieszkańcami ulicy Zjednoczenia o godzinie 15, żeby 

móc zobaczyć ten projekt, ale przed rozpoczęciem sesji otrzymałam zawiadomienie od 

Zarządu Dróg Powiatowych o tym, żeby to spotkanie jednak trzeba przełożyć, gdyż 

będzie przygotowany projekt ścieżki rowerowej po stronie lewej i po stronie prawej ulicy 

Zjednoczenia, żeby móc wybrać najkorzystniejszą dla mieszkańców i dla nas wersję. 

Także będziemy informować mieszkańców na stronie internetowej za chwileczkę o tym, 

że to spotkanie jest odwołane. 27 lutego wraz z radnym powiatowym, radnym Romanem 

Bańczykiem uczestniczyłam w spotkaniu z Głównym Inspektorem Transportu Drogowego 

dotyczącym zabudowy fotoradaru przy drodze wojewódzkiej 938 w Golasowicach w 

okolicy skrzyżowania z ul. Zawadzkiego jest planowane posadowienie tego fotoradaru. 20 

marca odbył się odbiór chodnika przy ul. Orlej w Krzyżowicach. Jest to zadanie, które 

wspólnie realizowaliśmy z Powiatem. Całość kosztowała niespełna 290 tysięcy, z czego 

połowę kosztów stanowiła pomoc z budżetu gminy. 20 marca odbyło się przekazanie 

placu budowy na ulicy Orlej w Pniówku i w Krzyżowicach. 19 miesięcy firma Eurovia 

prowadzić będzie roboty drogowe związane z podniesieniem niwelety drogi powiatowej. 

Zakresem jest objęty odcinek o długości 1,7 km. Całość kosztów pokrywa Jastrzębska 

Spółka Węglowa jako naprawa szkód górniczych. Droga na ten czas będzie zamknięta dla 

ruchu i zostaną wyznaczone objazdy. O szczegółach utrudnienia będziemy mieszkańców 

na bieżąco informować. W zakresie prac budowlanych trwa budowa Domu Ludowego w 

Krzyżowicach. Planowany termin zakończenia to czerwiec. Zamontowanie windy w Domu 

Ludowym  

w Pniówku - termin wykonania 29 kwiecień. I modernizacja ośrodka zdrowia przy ulicy 

Kruczej w Pniówku- realizacja zadania potrwa do 4 lipca i tutaj wartość tego zadania  

to jest 521 tys. złotych. Modernizacja pomieszczeń w Zespole Szkół Ogólnokształcących - 

tutaj zostało zadanie wykonane i 14 marca dokonano komisyjnego odbioru prac. 

Powstały dwie pracownie. Jedna pracownia sztucznej inteligencji i pracownia klimatyzacji. 

Gminny Zespół Komunalny w okresie międzysesyjnym wykonał szereg prac na gminnych 

terenach zielonych, ciągach pieszych, przy drogach oraz na przystankach autobusowych. 

Przeprowadzono wiosenne prace obejmujące mycie wiat przystankowych oraz witaczy  

na terenie gminy. Brygada budowlana Gminnego Zespołu Komunalnego wykonała szereg 

prac naprawczych oraz remontowych. Ponadto realizuje na bieżąco prace serwisowe  

na budynkach administrowanych przez Gminny Zespół Komunalny. Wodociągi 

Pawłowickie: rozstrzygnięto zapytania ofertowe na opracowanie dokumentacji 

projektowej dla następujących zadań: budowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej przy 

ulicy Pszczyńskiej w Warszowicach, budowę sieci kanalizacji sanitarnej przy ulicy 

Sosnowej  

w Pielgrzymowicach i budowę kanalizacji sanitarnej przy ulicy Ustronnej oraz 

Kasztanowej w Jarząbkowicach. Ponadto ogłoszono postępowania na wykonanie 

dokumentacji projektowej dla przebudowy urządzeń i rurociągów tłocznych kanalizacji 

sanitarnej  

na terenie gminy. Trwa aktualnie weryfikacja złożonych 12 ofert oraz ogłoszono również 

postępowanie na wykonanie dokumentacji projektowej dla przebudowy elewacji budynku 

Wodociągów Pawłowickich. Termin składania ofert upływa dzisiaj. Prace wykonane  

w okresie międzysesyjnym: 18 marca w siedzibie Wodociągów Pawłowickich odbyło  

się spotkanie z przedstawicielami szkód górniczych kopalni węgla kamiennego. Ustalono, 
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iż Kopalnia Pniówek zleci opracowanie ekspertyzy, aby móc partycypować w kosztach 

wymiany elewacji budynku Wodociągów Pawłowickich. W zakresie ochrony środowiska 

przez cały miesiąc luty rolnicy składali wnioski o zwrot podatku akcyzowego za zakupiony 

olej napędowy wykorzystywany do produkcji rolniczej. Złożono 195 wniosków na łączną 

kwotę 351 tys. zł. Od początku bieżącego roku wpłynęły tylko cztery wnioski o dotację do 

wymiany źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych. Planujemy powiadomić mieszkańców, 

wyślemy około 350 pism do mieszkańców, którzy posiadają kotły niespełniające 

wymagań piątej kategorii. Mieszkańcy otrzymają powiadomienia o tym, iż w bieżącym 

roku upływa termin, kiedy te kotły powinny być wymienione, o tym, że z budżetu gminy 

można otrzymać dofinansowanie w wysokości 5 tys. zł i informujemy również o naszym 

Ekopunkcie, gdzie można uzyskać informacje o możliwości pozyskania środków 

zewnętrznych, chociażby z Programu Czyste Powietrze, które na nowo jest uruchomione 

przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska. Również w Referacie przeprowadzono 

akcję edukacyjną w Publicznym Przedszkolu w Pielgrzymowicach na temat ochrony 

powietrza i smogu. I kontynuujemy w bieżącym roku sprzątanie gminy. Rozpoczynamy  

od sołectwa Warszowice i Krzyżowice, czyli jutro. Spotkanie będzie o godzinie 14.30  

przed budynkiem Domu Ludowego w Krzyżowicach, w Warszowicach na parkingu 

kościelnym też o godzinie 14.30. W Referacie Spraw Obywatelskich dobiegają końca 

zebrania sprawozdawcze za rok 2024. Tutaj zaplanowane jest na 29 marca ostatnie 

spotkanie w Golasowicach. Jednostki na bieżąco składają do urzędu sprawozdania z tych 

zebrań wyborczych. 14 marca odbył się Turniej wiedzy pożarniczej, natomiast 20 marca 

już odbyły się eliminacje powiatowe turnieju i w pierwszej grupie wiekowej zwyciężył 

Mikołaj Klimas z OSP Pielgrzymowice, a w drugiej grupie wiekowej, czyli do ósmej klasy, 

pierwsze miejsce zajął Wojciech Krzeszowiak z OSP Pawłowice i to oni będą 

reprezentowali gminę i powiat w eliminacjach wojewódzkich. W zakresie Pawłowickiej 

Karty Mieszkańca  

w okresie międzysesyjnym wydaliśmy 305 kart. W Referacie Promocji i Integracji 

Europejskiej 7 marca przygotowywana była m.in. przez referat uroczystość dla 

przedsiębiorców z gminy Firma z Tradycjami. Przygotowano również zaproszenia  

na uroczystość stulecia działalności Domu Pomocy Społecznej w Pielgrzymowicach. Taka 

uroczystość odbędzie się w miesiącu czerwcu. Przygotowano prezentacje w referacie na 

zebrania wiejskie, które się już odbyły w Jarząbkowicach, Pniówku, Pielgrzymowicach, 

Pawłowicach i Krzyżowicach. Będą przygotowywane na następne spotkania, czyli 

Sołectwo Osiedle Pawłowice i Warszowice. Trwają prace przy organizacji i ogłoszono 

zapisy dla wystawców na Jarmark Wielkanocny, który odbędzie się 13 kwietnia na 

Osiedlu w Centrum Multidyscyplinarnym, jednostki organizacyjne gminy, oraz 

Stowarzyszenie Mieszkańców Osiedla Pawłowice wspólnie przygotowują ten jarmark. 17 

marca odbyło się spotkanie dotyczące organizacji obchodów dwustulecia Karola Miarki, na 

którym omawiano kolejne wydarzenia, które będą związane z rokiem jubileuszowym. 

Również odbyło się spotkanie w celu przygotowania organizacji Śląskiego Święta Karpia. 

Takie wydarzenie zaplanowano na 22 czerwca. W zakresie funduszy zewnętrznych 28 

lutego złożyliśmy wniosek w ramach programu rozwoju bazy sportowej w województwie 

śląskim wniosek na przebudowę boiska sportowego przy Szkole Podstawowej nr 1 w 

Pawłowicach. To jest boisko w kompleksie Gminnego Ośrodka Sportu. W Referacie 

Oświaty i Zdrowia w okresie od 3 do 21 marca prowadzony był nabór do pierwszych klas 

szkół podstawowych. Aktualnie złożone wnioski są weryfikowane przez komisję 

rekrutacyjną. Ogłoszono również konkurs na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących. Termin składania ofert upłynął 14 marca. Posiedzenie komisji 

konkursowej odbędzie się jutro, 26 marca. Na terenie gminy nadal realizowane są 

programy zdrowotne, Program Zdrowy Przedszkolak, Program "Depresja, rozumiesz, 

pomagasz" i 18 marca podpisana została umowa na realizację kolejnego programu 

profilaktyki zdrowotnej przeciwdziałanie osteoporozie. I tutaj rejestracja na te badania 

rozpocznie się 22 kwietnia. Podpisana została umowa z Medicus 99 z Jastrzębia-Zdroju, 

która złożyła ofertę na realizację tego zadania. Program będzie realizowany  

do 19 grudnia lub do wyczerpania środków finansowych przeznaczonych na ten cel. 

Rejestracja rozpoczyna się, tak jak wspomniałam 22 kwietnia. W Gminnym Zespole Usług 

Wspólnych w ramach projektu unijnego "W Pawłowickiej gminie każdy przedszkolak się 
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rozwinie" rozstrzygnięto przetarg na dostarczenie pomocy dydaktycznych, wyposażenia 

placów zabaw oraz sprzętu elektronicznego oraz trwają zajęcia m.in. z dogoterapii, 

logopedii, zajęcia sportowe. Uczestniczą w tym przedszkola z terenu gminy Pawłowice.  

W Ośrodku Pomocy Społecznej realizowany nadal jest program dla seniorów- Klub 

Seniora. Rozpoczęto również realizację programu „Opieka wytchnieniowa”, dzięki 

któremu  

30 mieszkańców naszej gminy otrzyma wsparcie. Realizujemy Program Gmina Pawłowice 

dla Rodziny. W ramach tego projektu odbyły się już i będą odbywały warsztaty dla 

rodziców i opiekunów. Jest to cykl spotkań z psychologiem. Zajęcia odbywają się we 

wtorki  

w Osiedlowym Domu. W każdy piątek na terenie targowiska w Pawłowicach odbywa  

się cykliczne wydawanie bezpłatnej żywności dla mieszkańców naszej gminy. Fundacja 

Przystanek Nadzieja zajmuje się między innymi pozyskiwaniem i rozdawaniem produktów 

spożywczych pochodzących z marketów sieci sklepów z krótkim terminem przydatności  

do spożycia. Produkty spożywcze przeznaczone do rozdania są rozdysponowane w każdy 

piątek około godziny 11.00. W Gminnym Ośrodku Sportu 28 lutego na zakończenie ferii 

zimowych na lodowisku zorganizowana została dyskoteka, w której uczestniczyło około  

100 osób. 2 marca odbyły się pokazy łyżwiarstwa figurowego na lodzie. Pokaz został 

przygotowany przez uczestników Akademii Łyżwiarskiej Pawłowice i cieszył się bardzo 

dużym zainteresowaniem. W imprezie uczestniczyło około 300 osób. 2 marca zakończono 

sezon zimowy na lodowisku. W całym sezonie zimowym odnotowano ponad 25 tys. wejść 

na lodowisko, co było najwyższym wynikiem w historii funkcjonowania obiektu. 

Uruchomiliśmy również zapisy na trzecią edycję imprezy Runmageddon dla dzieci. 

Wydarzenie odbędzie się 14 czerwca na terenie poligonu strażackiego w Pawłowicach.  

29 lutego przekazano Gminnemu Ośrodkowi Sportu w zarządzanie nowo wybudowany 

budynek zaplecza szatniowego przy budynku trawiastym w Warszowicach. W budynku 

GOS-u zakończyły się również prace związane z przeniesieniem serwerowni 

komputerowej. 15 marca odbył się kolejny turniej piłkarski w ramach Pucharu Sołectw. 

Zwyciężyła drużyna reprezentująca sołectwo Pniówek. W Gminnym Ośrodku Kultury 

zorganizowano 1 marca spektakl Grupy Musicalowej M. 9 marca miał miejsce teatr "Gry i 

Ludzie". Zaprezentował widowisko "Umrzeć ze Śmiechu". 14 marca teatr Fabryka Kultury 

wystąpił  

dla najmłodszych widzów. 9 marca GOK współorganizował galę "Firma z tradycjami", 

zapewniając m.in. oprawę artystyczną. 22 marca zorganizowano jubileuszowe spotkanie 

zespołów Muzyczni Spadkobiercy Karola Miarki. W galerii Centrum Kultury odbyła  

się wystawa malarstwa "Być Kobietą", a w sali regionalnej Warsztaty etnograficzne  

dla lokalnych szkół. Dla seniorów zorganizowano spotkania, wycieczkę na lotnisko, 

konferencje na temat bezpieczeństwa oraz dyskotekę. W Gminnej Bibliotece Publicznej  

w okresie międzysesyjnym zorganizowanych było 6 spotkań w klubach bibliotecznych, 

warsztaty literackie dla dorosłych z okazji Dnia Kobiet, zajęcia feryjne, lekcje biblioteczne 

dla młodzieży szkolnej i dla grup przedszkolnych. W najbliższym czasie zaplanowane są 

spotkania autorskie oraz wykład historyczny. W Referacie Organizacyjnym 5 marca odbył 

się dyżur pracownika szkód górniczych KWK Pniówek. Dwie osoby były na tym dyżurze. 

Natomiast dyżur pracownika ZUS-u odbył się 27 lutego i tam już było aż 19 osób. 6 

marca zorganizowane było spotkanie z przedstawicielami Agencji Restrukturyzacji i 

Modernizacji Rolnictwa. Spotkanie miało na celu przybliżenie zasad rejestracji Kół 

Gospodyń,  

czy też gospodarzy wiejskich, aby móc się zarejestrować i pozyskać środki zewnętrzne.  

Na to spotkanie przyszły panie z KGW Pawłowice, KGW Pniówek oraz emeryci  

z Pielgrzymowic. W zakresie kadr Urzędu Gminy jesteśmy w trakcie rozstrzygania naboru 

na stanowisko Referenta do Referatu Organizacyjnego. Wpłynęły do nas aż 72 oferty. 

Procedura była dwuetapowa, czyli trzeba było najpierw zaliczyć test. Zostało wybranych  

7 osób, którzy mieli największą ilość punktów z testu i były przeprowadzone rozmowy. 19 

marca przeprowadzone zostało szkolenie w Urzędzie Gminy dla pracowników Urzędu 

Gminy i jednostek organizacyjnych dotyczące prawa zamówień publicznych w praktyce. 

Ponadto w okresie międzysesyjnym uczestniczyłam w zebraniach wiejskich: 26 lutego w 

sołectwie Pniówek, w Jarząbkowicach 27 lutego, 4 marca zorganizowane było spotkanie  
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w Golasowicach celem przygotowania się do ogłoszenia koncepcji czy też przeznaczenia 

budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w Golasowicach. 6 marca odbyło się spotkanie  

w GOK-u z seniorami, debata z policjantami. 16 marca walne zebranie sprawozdawcze 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Krzyżowicach. 17 marca zebranie wiejskie sprawozdawcze 

w Pielgrzymowicach. 19 marca również tutaj odbyła się konferencja dla nauczycieli 

poświęcona zdrowiu psychicznemu młodzieży „Jak wspierać dzieci i młodzież w szkole”.  

20 marca, dnia następnego z kolei odbyła się konferencja, która została przygotowana 

przez uczniów Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Pawłowicach, a przeznaczona była dla 

uczniów klasy siódmej i ósmej oraz dla uczniów Zespołu Szkół Ogólnokształcących. 

Tematyka dotycząca odłączenia się od sieci internetowej i higienicznego korzystania  

z internetu. 23 marca odbyło się walne zebranie sprawozdawcze Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Warszowicach, w którym uczestniczyłam. 24 marca odbyło się w Wodzisławiu 

Śląskim spotkanie członków Międzygminnego Związku Komunikacyjnego dotyczące 

ewentualnego wstąpienia w struktury MZK Miasta i Powiatu Wodzisławskiego. 24 marca 

również odbyło się zebranie wiejskie sprawozdawcze w Krzyżowicach. Dziękuję bardzo. 

Sprawozdanie stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

 

 

Ad. 6 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję Pani Wójt. Proszę teraz Przewodniczących Komisji o informacje. Jako pierwszą 

proszę Panią Karolinę Szymaniec-Mlicką, Przewodniczącą Komisji Gospodarki i Mienia 

Komunalnego. 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI GOSPODARKI I MIENIA KOMUNALNEGO KAROLINA 

SZYMANIEC-MLICKA 

W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki i Mienia Komunalnego odbyła dwa 

posiedzenia. W dniu 25 marca oraz w dniu 18 marca były to posiedzenia łączone wraz  

z Komisją Działalności Społecznej. Informacje z prowadzonych prac przedstawi 

Przewodniczący Komisji Działalności Społecznej Radny Tomasz Żuchowski. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Proszę Pana Tomasza Żuchowskiego, Przewodniczącego Komisji Działalności 

Społecznej. 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI DZIAŁALNOŚCI SPOŁECZNEJ TOMASZ ŻUCHOWSKI 

Dziękuję, a więc komisja odbyła dwa posiedzenia 18 marca i 25 marca. I tak 18 marca 

radnym został przedstawiony wstępny projekt planu ogólnego przez Pracownię 

Urbanistyczną w Rybniku. Następnie radni zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie 99 % bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego 

zarządu. Następnie zaopiniowaliśmy projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zmianę nieruchomości położonych w Pielgrzymowicach. Kolejnym punktem było 

wyrażenie zgody na zbycie fragmentu nieruchomości gminnej w Pawłowicach w pobliżu 

ulicy Wodzisławskiej. Następnie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania 

środków finansowych dla Policji na zakup komputerów. Kolejnym punktem było 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany treści uchwały X/85/2025 Rady Gminy 

Pawłowice z dnia 25 lutego 2005 roku czyli Funduszu Wsparcia Policji. Następnie radni 

zaopiniowali projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielska-

Białej na dofinansowanie działalności ośrodka przeciwdziałania problemom alkoholowym  

w Bielsku-Białej. Kolejnym punktem była informacja dotycząca planowanych zmian 

stypendialnych dla szczególnie uzdolnionych studentów uczelni wyższych oraz zasad ich 

udzielania. Następnie radni zaopiniowali projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu 

osłonowego Korpus Wsparcia Seniorów Gminy Pawłowice na rok 2025. Kolejnym 

punktem, na którym pracowali radni było zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Gminnego Ośrodka Sportu w 

Pawłowicach  

z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu gminy Pawłowice. 
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Kolejnym punktem było zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia 

samorządowego zakładu budżetowego Wodociągi Pawłowice z obowiązku wpłaty 

nadwyżki środków obrotowych do budżetu gminy Pawłowice. Kolejnym punktem było 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pszczyńskiemu na przebudowę skrzyżowania dróg powiatowych ulicy Orlej, Zwycięstwa i 

Ligonia w Krzyżowicach  

na skrzyżowanie typu rondo. Następnie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu na remont drogi powiatowej 

ulicy Z. Nałkowskiej w Golasowicach. Kolejnym tematem było zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu na 

rozbudowę drogi powiatowej ulicy Kraszewskiego w Golasowicach w zakresie budowy 

drogi dla rowerów. Kolejnym tematem było zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały numer VII/54/2024 z dnia 26 listopada 2024 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu na budowę chodnika w ciągu ulicy Orlej 

oraz na skrzyżowaniu z ulicą Ligonia w Krzyżowicach. Kolejnym tematem było 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały numer VII/55/2024 z dnia 26 

listopada 2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu na 

przebudowę drogi powiatowej ulicy Zjednoczenia od ulicy Wodzisławskiej do ulicy 

Przemysłowej w Pawłowicach. Kolejnym punktem było zaopiniowanie projektu uchwały w 

sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Pawłowice. Następnie kolejnym punktem 

było zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Państwowym Gospodarstwem Wodnym Wody Polskie. Kolejnym punktem 

było zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy Pawłowice na 

2025. Następnie radni zaopiniowali projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej dla Gminy Pawłowice na lata 2025-2028. Kolejnym punktem było 

zaopiniowanie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pawłowice w roku 2025. Następnie 

został omówiony odbiór i zagospodarowanie odpadów od mieszkańców gminy. Kolejnym 

punktem były sprawy bieżące wolne głosy i wnioski, na którym przyjęliśmy protokoły z 

posiedzeń poprzednich. Oraz był wniosek Przewodniczącego Rady Ławniczej o 

uhonorowanie ławników i na tym zakończyliśmy 18 marca i dzisiaj w dniu  

25 marca odbyło się posiedzenie również Komisji Działalności Społecznej i Komisji 

Gospodarki i Mienia Komunalnego, na którym zaopiniowaliśmy projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Pawłowice.  

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Proszę Pana Henryka Opackiego Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI REWIZYJNEJ HENRYK OPACKI 

Dziękuję. W okresie międzysesyjnym nie odbyło się żadne posiedzenie Komisji 

Rewizyjnej. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Proszę Panią Helenę Wosińską Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji. 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI HELENA WOSIŃSKA 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w okresie międzysesyjnym spotkała się dwukrotnie.  

18 marca rozpoczęliśmy omawianie skargi na Wójta Gminy Pawłowice dotyczącą 

wykonanych przez gminę prac drogowych wokół nieruchomości przy ulicy 

Zebrzydowickiej  

w Pielgrzymowicach. Na drugim spotkaniu 20 marca zaopiniowaliśmy projekt uchwały  

wraz z uzasadnieniem. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Przystępujemy do rozpatrzenia zasadniczych punktów dzisiejszej sesji. 

Materiały i projekty uchwał były omawiane na posiedzeniu Komisji Gospodarki i Mienia 

Komunalnego oraz Komisji Działalności Społecznej w dniach 18 i 25 marca 2025 roku. 

Projekty uchwał radni mają udostępnione na tabletach, a mieszkańcy mają je widoczne w 

BIP-ie.  
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Ad. 7 

W punkcie siódmym dzisiejszych obrad, podjęcie uchwały w sprawie zmiany w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pawłowice na lata 2025-2028. Projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 

głosami za, Komisję Działalności Społecznej 5 głosów za. Czy ktoś z radnych chce zabrać 

głos w sprawie tej uchwały? Nie widzę, proszę więc o przegłosowanie uchwały na 

tabletach.  

Uchwała nr XI/89/2025 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Pawłowice na lata 2025–2028 została podjęta 14 głosami za. Uchwała 

stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Kamil Wawrzyczek 

Ad. 8 

W punkcie ósmym przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały numer VIII/68/2024 

Rady Gminy Pawłowice z dnia 17 grudnia 2024 roku w sprawie uchwalenia budżetu 

gminy Pawłowice na rok 2025. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 głosami za, Komisję Działalności Społecznej 

5 głosami za. Czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tej uchwały? Nie widzę, 

proszę więc o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr XI/90/2025 w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/68/2024 Rady 

Gminy Pawłowice w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na 2025 rok  

została podjęta 14 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Kamil Wawrzyczek 

Ad. 9 

W punkcie dziewiątym podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Pszczyńskiemu na przebudowę skrzyżowania dróg powiatowych ulicy Orlej, 

Zwycięstwa i Ligonia w Krzyżowicach na skrzyżowaniu typu rondo. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 głosami za, 

Komisję Działalności Społecznej 5 głosami za. Czy w sprawie tej uchwały chciałby ktoś 

zabrać głos? Nie widzę. Proszę o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr XI/91/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pszczyńskiemu na przebudowę skrzyżowania dróg powiatowych ul. Orlej, 

Zwycięstwa i Ligonia w Krzyżowicach na skrzyżowaniu typu rondo została 

podjęta 14 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Kamil Wawrzyczek 

Ad. 10 

W punkcie dziesiątym podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Pszczyńskiemu na remont drogi powiatowej ulicy Z. Nałkowskiej w 

Golasowicach. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki 

i Mienia Komunalnego 9 głosami za, Komisję Działalności Społecznej 5 głosami za. Czy w 

sprawie tej uchwały chciałby ktoś zabrać głos? Nie widzę, proszę o przegłosowanie 

uchwały na tabletach.  
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Uchwała nr XI/92/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pszczyńskiemu na remont drogi powiatowej ul. Z. Nałkowskiej w Golasowicach  

została podjęta 14 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Kamil Wawrzyczek 

Ad. 11 

W punkcie jedenastym, podjęcie uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej 

Powiatowi Pszczyńskiemu na rozbudowę drogi powiatowej ulicy Kraszewskiego  

w Golasowicach w zakresie budowy drogi dla rowerów. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 głosami za, Komisję 

Działalności Społecznej 4 głosy za, 1 głos wstrzymujący. Czy w sprawie tej uchwały 

chciałby ktoś zabrać głos? Nie widzę. Proszę więc o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr XI/93/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pszczyńskiemu na rozbudowę drogi powiatowej ul. Kraszewskiego  

w Golasowicach w zakresie budowy drogi dla rowerów została podjęta 14 

głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Kamil Wawrzyczek 

Ad. 12 

W punkcie dwunastym podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały numer VII/54/2024  

z dnia 26 listopada 2024 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pszczyńskiemu na budowę chodnika w ciągu ulicy Orlej oraz na skrzyżowaniu z ulicą 

Ligonia w Krzyżowicach. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 

Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 głosami za, Komisję Działalności Społecznej 5 

głosami za. Czy w sprawie tej uchwały chciałby ktoś zabrać głos? Nie widzę, proszę więc  

o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr XI/94/2025 w sprawie zmiany Uchwały nr VII/54/2024 z dnia  

26 listopada 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pszczyńskiemu na budowę chodnika w ciągu ul. Orlej oraz na skrzyżowaniu  

z ul. Ligonia w Krzyżowicach" została podjęta 14 głosami za. Uchwała stanowi 

zał. nr 8 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Kamil Wawrzyczek 

Ad. 13 

W punkcie trzynastym podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały numer VII/55/2024  

z dnia 26 listopada 2024 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pszczyńskiemu na budowę drogi powiatowej ulicy Zjednoczenia od ulicy Wodzisławskiej 

do ulicy Przemysłowej w Pawłowicach. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 

przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 głosami za, Komisję Działalności 

Społecznej 5 głosami za. Czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tej uchwały. 

Nie widzę. Proszę więc o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr XI/95/2025 w sprawie zmiany Uchwały nr VII/55/2024 z dnia 26 

listopada 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pszczyńskiemu na przebudowę drogi powiatowej ul. Zjednoczenia  
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(od ul. Wodzisławskiej do ul. Przemysłowej) w Pawłowicach została podjęta  

14 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Kamil Wawrzyczek 

Ad. 14 

W punkcie 14 podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu 

budżetowego Wodociągi Pawłowice z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych  

do budżetu. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki  

i Mienia Komunalnego 9 głosów za, Komisję Działalności Społecznej 5 głosów za.  

Czy w sprawie tej uchwały ktoś z radnych chciałby zabrać głos?  

Uchwała nr XI/96/2025 w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu 

budżetowego Wodociągi Pawłowice z obowiązku wpłaty nadwyżki środków 

obrotowych do budżetu została podjęta 14 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 

10 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Kamil Wawrzyczek 

Ad. 15 

W punkcie piętnastym podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu 

budżetowego Gminnego Ośrodka Sportu w Pawłowicach z obowiązku wpłaty nadwyżki 

środków obrotowych do budżetu gminy Pawłowice. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 głosów za, Komisję 

Działalności Społecznej 5 głosów za. Czy w sprawie tej uchwały chciałby ktoś z radnych 

zabrać głos? Nie widzę, proszę więc o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr XI/97/2025 w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu 

budżetowego Gminnego Ośrodka Sportu w Pawłowicach z obowiązku wpłaty 

nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Pawłowice została podjęta  

14 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Kamil Wawrzyczek 

Ad. 16 

W punkcie szesnastym podjęcie uchwały w sprawie zmiany treści uchwały numer 

X/85/2025 Rady Gminy Pawłowice z dnia 25 lutego 2025 roku w sprawie funduszu 

wsparcia policji. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 

Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 głosami za, Komisję Działalności Społecznej 5 

głosami za. Czy w sprawie tej uchwały ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. 

Proszę więc o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr XI/98/2025 w sprawie zmiany treści Uchwały nr X/85/2025 Rady 

Gminy Pawłowice z dnia 25 lutego 2025 roku. została podjęta 14 głosami za. 

Uchwała stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 
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NIEOBECNI (1) Kamil Wawrzyczek 

Ad. 17 

W punkcie siedemnastym podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych 

dla Policji na doposażenie techniczne Komisariatu Policji w Pawłowicach. Projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 

głosami za, Komisję Działalności Społecznej 5 głosami za. Czy w sprawie tej uchwały ktoś 

z radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę, proszę o przegłosowanie uchwały na 

tabletach.  

Uchwała nr XI/99/2025 w sprawie przekazania środków finansowych dla policji 

z dnia 25 lutego 2025 roku została podjęta 14 głosami za. Uchwała stanowi  

zał. nr 13 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Kamil Wawrzyczek 

Ad. 18 

W punkcie osiemnastym podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  

w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielska-Białej na dofinansowanie działalności ośrodka 

przeciwdziałania problemom alkoholowym w Bielsku-Białej. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 głosów za, 

Komisja Działalności Społecznej 5 głosów za. Czy w sprawie tej uchwały ktoś z radnych 

chce zabrać głos? Nie widzę. Proszę więc o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr XI/100/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci 

dotacji celowej dla Miasta Bielska-Białej na dofinansowanie działalności 

Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku - Białej  została 

podjęta  

14 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Kamil Wawrzyczek 

Ad. 19 

W punkcie dziewiętnastym podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego 

Korpus Wsparcia Seniorów Gminy Pawłowice na rok 2025. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 głosów za, 

Komisję Działalności Społecznej 5 głosów za. Czy w sprawie tej uchwały ktoś z radnych 

chce zabrać głos? Nie widzę. Proszę więc o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr XI/101/2025 w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus 

Wsparcia Seniorów” Gminy Pawłowice na rok 2025 została podjęta 14 głosami 

za. Uchwała stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Kamil Wawrzyczek 

Ad. 20 

W punkcie 20 podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 99 % bonifikaty 

od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 głosów za, Komisję 
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Działalności Społecznej 5 głosów za. Czy w sprawie tej uchwały ktoś z radnych chce 

zabrać głos? Nie widzę. Proszę więc o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr XI/102/2025 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 99% 

bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu została podjęta 14 

głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Kamil Wawrzyczek 

Ad. 21 

W punkcie 21 podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

położonych w Pielgrzymowicach. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 głosów za, Komisję Działalności Społecznej  

5 głosów za. Czy w sprawie tej uchwały chciałby ktoś zabrać głos? Nie widzę proszę więc 

o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr XI/103/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości położonych w Pielgrzymowicach została podjęta 14 głosami za. 

Uchwała stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Kamil Wawrzyczek 

Ad. 22 

W punkcie 22 podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pawłowice w 2025 roku. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia 

Komunalnego 9 głosów za, Komisję Działalności Społecznej 5 głosów za. Czy w sprawie 

tej uchwały ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. Proszę o przegłosowanie 

uchwały na tabletach. 

Uchwała nr XI/104/2025 w sprawie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Pawłowice w 2025 roku  została podjęta 14 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 

18 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Kamil Wawrzyczek 

Ad. 23 

W punkcie 23 podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

z Państwowym Gospodarstwem Wodnym Wody Polskie. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 głosów za, 

Komisję Działalności Społecznej 5 głosów za. Czy w sprawie tej uchwały radni chcieliby 

zabrać głos. Nie widzę proszę więc o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr XI/105/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Państwowym Gospodarstwem Wodnym Wody Polskie została 

podjęta 14 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 19 do protokołu. 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Kamil Wawrzyczek 

Ad. 24 

W punkcie 24 podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy 

Pawłowice. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Skarg, 

Wniosków i Petycji, Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 10 głosów za, Komisję 

Działalności Społecznej 4 głosy za. Czy w sprawie tej uchwały ktoś z radnych chce zabrać 

głos? Nie widzę. Proszę więc o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr XI/106/2025 w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy 

Pawłowice została podjęta 14 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 20 do 

protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Kamil Wawrzyczek 

Ad. 25 

Przechodzimy do punktu 25. Informacje Wójta i Przewodniczącej. Proszę Panią Wójt. 

WÓJT GMINY PAWŁOWICE JOANNA ŚMIEJA 

Szanowni Państwo Radni bardzo dziękuję za uchwalenie przygotowanych dzisiaj uchwał.  

I pragnę zaprosić na najbliższy Ekotarg, który się odbędzie teraz w czwartek, ale potem  

w sobotę. Także 29 marca w sobotę od godziny 8 do 11 mamy Ekotarg. Również 

jesteśmy w trakcie przygotowania Strategii rozwoju gminy i zapraszam państwa radnych, 

jak i mieszkańców do udziału w warsztatach dotyczących nowej Strategii Gminy na lata 

2026-2032. Państwa zaangażowanie i udział w warsztatach na pewno będzie mieć realny 

wpływ na rozwój naszej gminy. Warsztaty zostały przygotowane w dwóch terminach. 

Można sobie wybrać dogodny termin: 2 kwietnia tutaj na tej sali sesyjnej od godziny 13 

do 15, natomiast drugi termin tego samego dnia dla osób, które wolałyby po południu, 

mamy od godziny 17 do 19. I kolejny termin to jest 3 kwiecień, to już jest czwartek na 

sali bankietowej Gminnego Ośrodka Kultury. I znów dla osób, które wolałyby we 

wcześniejszych godzinach, czyli od 13 do 15 i drugi termin od godziny 17 do 19. Także 

serdecznie zapraszam. Dziękuję bardzo. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję Pani Wójt.  

Ad. 26 

Przechodzimy do punktu dwudziestego szóstego wolne głosy i wnioski. Czy ktoś z 

radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do punktu 

dwudziestego siódmego.  

Ad. 27 

Zakończenie dzisiejszych obrad. Wszystkim bardzo serdecznie dziękuję i zamykam 

jedenastą sesję Rady Gminy Pawłowice. 


